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Hlavná 17,  922 01 Veľké Orvište, tel. 033 /7746126 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkom Orvišti 
konaného dňa 29.05.2023 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Kronika našej obce za rok 2022 
5. Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 
6. Dotácie, granty 
7. Územný plán obce a jeho zmeny 
8. Plán Kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2023 
9. Podnety a návrhy poslancov OcZ 
10. Rôzne (kultúrne akcie, projektové zámery a realizácia projektov, práce 

zamestnancov a aktivačných pracovníkov, uvoľnenie obecného pozemku ul. 
Slnečná...) 

11. Diskusia 
12. Uznesenia 
13. Záver 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
Poslanci OcZ jednohlasne schválili program zasadnutia OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Dušan Kráľovič, PhDr. Sylvia 

Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Dušan Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, 

Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 

 

 

 



1. Otvorenie 

 
Tretie zasadnutie obecného zastupiteľstva /OcZ/ v roku 2023 otvoril a viedol 

starosta obce. Všetci poslanci obdržali pozvánku a materiály k jednotlivým bodom 
programu e-mailovou poštou. Skonštatoval prítomnosť ôsmich poslancov, čím je 
zasadnutie OcZ uznášaniaschopné. Starosta obce navrhol prítomným poslancom OcZ 
zmenu programu zasadnutia, a to doplnením bodu č. 8 o Plán kontrolnej činnosti HK 
na II. polrok 2023. Následne sa zmení pôvodné číslovanie 8. až 12. bodu programu 
zasadnutia OcZ na 9. až 13. bod programu zasadnutia OcZ. Starosta obce dal 
hlasovať za zmenu programu zasadnutia 3. OcZ. 

 
OcZ jednohlasne schválilo zmenu programu zasadnutia 3. OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Dušan Kráľovič, PhDr. Sylvia 

Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Dušan Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, 

Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

Za zapisovateľa starosta obce určil p. Adelu Jankechovú, za overovateľov 
zápisnice p. Dušana Kráľoviča a p. Petra Djenku. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení  
 

Starosta obce skonštatoval, že uznesenia z 2. OcZ, ktoré sa konalo dňa                  
17. apríla 2023 sú splnené.  
 
4. Kronika našej obce za rok 2022 
 

V tomto bode programu starosta obce predniesol poslancom OcZ spracovanú 
Kroniku obce za rok 2022. V diskusii poslanci nemali žiadne pripomienky. 

 
OcZ jednohlasne schválilo Kroniku obce za rok 2022. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Dušan Kráľovič, PhDr. Sylvia 

Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Dušan Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, 

Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
5. Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 
 

Starosta obce v tomto bode odovzdal slovo ekonómke Ing. Jane Müllerovej, 

ktorá predložila poslancom OcZ rozpočtové opatrenie č. 2/2023. Následne ich 

informovala o zmene rozpočtu obce v príjmoch aj výdavkoch z dôvodu pridelených 

finančných prostriedkov z TTSK na zakúpenie workoutových prvkov, nenávratného 

finančného príspevku z MIRRI SR (riešenie migračných výziev), dotácie od DPO SR 

pre DHZO Veľké Orvište a dotácie na stravu pre ZŠ a MŠ. 

 

 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 tvorí prílohu zápisnice. 



 
OcZ jednohlasne schválilo rozpočtové opatrenie č. 2/2023. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Dušan Kráľovič, PhDr. Sylvia 

Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Dušan Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, 

Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
6. Dotácie, granty 

 
Starosta obce informoval OcZ o schválených žiadostiach z Trnavského 

samosprávneho kraja. V roku 2023 bola obec podporená sumou 3 350,- Eur na 
zveľadenie obecného pozemku workoutovými prvkami.   

OŠK Veľké Orvište bol podporený sumou 2 000,- Eur na mládežnícky turnaj 
a RZ Záhumnie bolo podporené sumou 1425,- Eur na revitalizáciu genofondu rýb 
a vodných živočíchov.   

Ďalej informoval poslancov OcZ o schválenej žiadosti z Nadácie SPP, ktorú 
vypracoval poslanec Ing. Jozef Bartko. Obec bola podporená sumou 1 000,- na 
hodové slávnosti. Taktiež informoval OcZ, že obec sa chce zapojiť do výzvy Nadácie 
ZSE – Rozprúdime regióny 2023 a požiadať o podporu na Hody a BOVO olympiádu.  

Následne informoval poslancov o rozpracovaných projektoch: 
- Zelená strecha na OcÚ, prebieha kontrola verejného obstarávania, 
- Rekonštrukcia OcÚ – prebiehajú búracie práce, strop je zbúraný, 
- Detské ihrisko – dňa 29.5.2023 bol podpísaný preberací protokol, následne 

bude obci doručená projektová dokumentácia. 
 

     Obec sa chce zapojiť aj do každoročnej výzvy Environmentálneho fondu SR 
nazníženie energetickej náročnosti budovy Klubu seniorov, projektová dokumentácia 
je spracovaná.  
 V diskusii poslanec Ing. Jozef Bartko informoval poslancov OcZ o dvoch 
podaných žiadostiach na Grantový program SPP, vyhodnotenie prebehlo dňa 
24.5.2023: 

- detský program na Hodové slávnosti – žiadosť podporená sumou 1 000,- 
Eur 

- obnova tribúny na futbalovom ihrisku – žiadosť nebola podporená 
Následne sa informoval o programe na Hody v obci.  
 
Starosta obce informoval poslancov OcZ, že z dôvodu nedostatku finančných  

prostriedkov je obec schopná podporiť hodový program sumou 1 000,- Eur 
a zabezpečiť kolotoče pre deti. 

Starosta obce navrhol, aby program pre deti naplánoval Ing. Jozef Bartko 
a kultúrna komisia program pre dospelých. O organizovaní rozhodneme do konca 
júna.  
 
7. Územný plán obce a jeho zmeny 
 

Starosta obce oboznámil poslancov OcZ o prácach na zmene územného plánu. 
Práce pokračujú podľa harmonogramu, architekt má výkresy narysované a pracuje na 
textovej časti. Zmluvy na spolufinancovanie od žiadateľov sú podpísané a nič nebráni, 
aby sa všetky odsúhlasené zmeny postupne premietli v novom územnom pláne. Pri 
zmene č. 1 IBV Záhumnie sa posunula hranica zastavanosti o celú parcelu č. 900. 
Parcela je vo vlastníctve obce a pri následných pozemkových úpravách to bude v 
prospech obce. 
 



8. Plán kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2023 
 

Starosta obce v tomto bode programu odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce 
p. Ing. Emerencii Kollárovej, ktorá OcZ predložila plán kontrolnej činnosti na II. polrok 
2023. Kontrolná činnosť bude vykonávaná najmä v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a príslušných právnych predpisov 
vzťahujúcich sa na príslušné predmety kontrolnej činnosti hospodárskych, pracovných 
zmlúv a prijatých dotácií, kontrola nakladania majetku obce, kontrola účtovníctva, 
kontrola rozpočtovníctva podľa platnej legislatívy, finančná kontrola školských výkazov 
za ZŠ, MŠ a školskú jedáleň k 30.09., 31.12.2023, finančná kontrola pokladne 
k 30.09., 31.12.2023 a finančná kontrola účtovnej závierky k 31.12.2023. Kontrolná 
činnosť hlavnej kontrolórky v II. polroku 2023 bude realizovaná v kontrolovanom 
subjekte: na Obecnom úrade Veľké Orvište.  

 

OcZ zobralo na vedomie plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce na II. polrok 2023. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Dušan Kráľovič, PhDr. Sylvia 

Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Dušan Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, 

Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 

9. Podnety a návrhy poslancov OcZ  
 
 V tomto bode sa poslanec Jozef Valo informoval, či sa bude tento rok konať 
výlet pre dôchodcov do Podhájskej. Starosta obce informoval OcZ, že kontaktoval Mgr. 
Elenu Horňanskú, ktorá je ochotná zorganizovať výlet pre dôchodcov, predbežný 
termín je stanovený na 22. júna s participáciou občanov na zakúpenie vstupného do 
termálneho kúpaliska. Dodal, že dôležité bude, či sa podarí zabezpečiť v júnovom 
termíne autobus. 
 Informoval sa ohľadne pozemkov v obci, ktoré sú zaburinené a majitelia ich 
nekosia. Starosta obce informoval OcZ, že ak príde na OcÚ sťažnosť ohľadne 
nepokosených pozemkov, obec majiteľa pozemku vyzve, aby si ho pokosil.   
 Poslanec Ing. Jozef Bartko sa informoval ohľadne oznamu o držaní psov do 
obecných novín. Starosta obce informoval, že oznam je už spracovaný a bude vydaný 
v najbližšom čísle Orvištských novín. 
 Ďalej informoval OcZ, že lávka medzi Topoľovým I. a II. je v zlom stave a treba 
ju vymeniť.  
 Poslanec Ing. Marián Šiška dodal, že aj lávka smerom na štátne majetky je 
v zlom stave. 
 Starosta obce informoval OcZ, že objednal trvácnejšie a hrubšie drevo (červený 
smrek) na obe lávky. 
 Poslanec Dušan Kráľovič predniesol poslancov OcZ informáciu od občana 
p. Andreja Otrubu, ktorý videl už druhýkrát pri silážnej jame priviazané a utýrané 
zviera. Starosta obce uviedol, že situáciu bude riešiť, bude vykonaná kontrola na 
silážnej jame a zistí, aké územie sníma kamera umiestnená pri silážnej jame. 
 
10. Rôzne 
 

 Kultúrne akcie 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o uskutočnených a plánovaných 
kultúrnych akciách: 



- dňa 28.4. bol za prítomnosti detí zo ZŠ a MŠ osadený máj na námestí obce 
bez verejnej akcie z finančných dôvodov, 
- v dňoch 5.5. – 10.5. sa uskutočnila farská púť do Medžugoria, poslanec Ing. 
Marián Šiška, ktorý sa púte zúčastnil, informoval poslancov OcZ, že púť 
prebehla bez problémov, ľudia boli veľmi spokojní, zúčastnili sa sv. omše na 
Makarskej riviére, výstupu na Podbrdo a krížovej cesty na Križevac, 
- dňa 27.5. sa konal Deň detí v areáli ZŠ a MŠ, poslankyňa PhDr. Sylvia 
Paulovičová informovala OcZ, že akcia dopadla veľmi dobre, deti mali 
k dispozícii rôzne atrakcie, skákací hrad, šmykľavku, autíčka, prehliadku 
vojenskej a hasičskej techniky ako aj jazdu v hasičskom aute, 
- v dňoch 12.-13.8. sa budú konať v obci Hody,  
- dňa 26.8. sa uskutoční vo Veľkom Orvište BOVO olympiáda na futbalovom 
ihrisku. 
 
Poslanec Ing. Jozef Bartko informoval OcZ, že dňa 20.5. sa konalo na 
futbalovom ihrisku Športové popoludnie pre deti. Organizátorom bolo RZ pri MŠ 
Veľké Orvište. Na prvom ročníku sa registrovalo 82 detí, ktoré čakalo množstvo 
súťaží, tombola a občerstvenie. Získané finančné prostriedky budú určené pre 
MŠ Veľké Orvište. Poďakoval DHZO Veľké Orvište sa spoluprácu a pomoc pri 
organizácii. 
 
Poslanec Ing. Marián Šiška informoval OcZ o akcii, ktorú zastrešovalo aj DHZO 
Veľké Orvište, a to koncert vážnej hudby k sviatku Dňa matiek, ktorý sa konal 
dňa 14.5. v kostole Nanebovzatej Panny Márie. 

 

 Projektové zámery 
 
Starosta obce informoval poslancov OcZ o projektových zámeroch: 
- rekonštrukcia budovy OcÚ – vypratanie OcÚ a KD prebehlo vo vlastnej réžii, 

búracie práce začali prvý májový týždeň, 
- obec požiadala o zriadenie chráneného pracoviska z ÚPSVaR Piešťany pre 

jedného ZŤP občana, ktorý nastúpi od 1.7.2023, 
- obec sa chce zapojiť do výzvy EF na zníženie energetickej náročnosti 

budovy KS, projektová dokumentácia je spracovaná. 
 

 Sprístupnenie pozemku na ul. Slnečná 
 
Starosta obce informoval poslancov OcZ, že p. Ing. Ivan Melicher stále neuvoľnil 
pozemok parc. č.: 1222/9 na základe ukončenia nájmu k 31.12.2022. Na 
chodníku pred pozemkom parkuje motorové vozidlo a má tam uskladnené 
drevo. V tejto veci starosta obce kontaktoval právnika, ktorý spracuje výzvu na 
uvoľnenie daného pozemku. Ak sa tam nestane, obec si bude uplatňovať 
náhradu škody, nakoľko sa vlastníci susedných pozemkov nevedia k nim 
dostať.  

 
11. Diskusia 
 
 V tomto bode si zobral slovo starosta obce a informoval OcZ o zápise detí do 
základnej školy. Prihlásili sa 4 deti, z toho 3 deti po posúdení od CPPP Piešťany 
zostávajú v škôlke. Nakoľko len jedno dieťa je schopné nastúpiť do 1. ročníka, 
v školskom roku 2023/2024 , 1. ročník v Základnej škole vo Veľkom Orvišti sa neotvorí 
(na základe uznesenia č. 14/2023 zo dňa 17.04.2023). 
 Následne informoval aj o zápise detí do MŠ na rok 2023/2024, všetky trojročné 
prihlásené deti z Veľkého Orvišťa budú umiestnené do materskej školy, príp. budú 
umiestnené po dosiahnutí troch rokov v danom školskom roku.   



 Na záver informoval OcZ, že články do Orvištských novín treba zaslať do 
31.5.2023.  
 
 V diskusii sa Ing. Jozef Bartko informoval ohľadne celkového počtu detí v ZŠ 
a následnom počte pedagogických zamestnancov, pretože sa mu nepáči návrh, aby 
boli všetky tri ročníky spojené v jednej triede. 
 Starosta obce oboznámil OcZ, že má v pláne a bude sa snažiť nájsť skôr dvoch 
pedagogických zamestnancov ako jedného pedagóga a jednu vychovávateľku, aby sa 
zabezpečilo kvalitné vzdelanie pre všetky deti. V škole zostane len jedna žiačka 
v štvrtom ročníku a do 14-násť detí spolu v druhom a treťom ročníku. Taktiež bude 
vypomáhať aj vdp. Branislav Popelka. Dodal, že uznesenie č. 14/2023, ktoré sa prijalo 
na 2. zasadnutí OcZ bolo správne, najväčším problémom zostáva financovanie 
mzdových nákladov pre pedagógov a dotovanie našej ZŠ od štátu pre nízky počet 
žiakov.. 
  
12. Uznesenia 
 

V závere zasadnutia boli prečítané uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

 
13. Záver 
 

Zasadnutie OcZ ukončil starosta obce poďakovaním poslancom OcZ za ich 

účasť na 3. OcZ, poďakoval za spoluprácu a účasť na obecných akciách a informoval 

ich, že ďalšie zasadnutie OcZ v roku 2023 plánuje zvolať dňa 21. augusta, pred BOVO 

olympiádou. 

 
 
 

Zapísala:        Adela Jankechová       
Overovatelia zápisnice:     Dušan Kráľovič 

    Peter Djenka 

 

 

 

 

 

 PhDr. Pavol Paulovič, starosta obce 


